



**DANGER** Extremely flammable aerosol. Contains gas under pressure; may explode if heated. **Prevention:** Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Do not pierce or burn, even after use. **Storage:** Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C (122°F).



See the SDS for more info at/  
Voir la FDS pour plus d'info au:  
**wurth.ca** or call/ou appelez: **1-800-263-5002**  
Manufactured for/Fabriqué pour:  
**Wurth Canada Limited/Limitée**  
345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

**DANGER** Aérosol extrêmement inflammable.  
**Prévention:** Tenir loin de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et autres sources d'inflammation. Défense de fumer. Ne pas vaporiser sur une flamme nue ou sur toute autre source d'inflammabilité. Ne pas perforer ni brûler, même après usage. **Entreposage:** Protéger du rayonnement solaire. Ne pas exposer à une température supérieure à 50 °C (122 °F).

Art. 890.22050 083



PAPE | 03/18 | 890.22050 | V.1.0 | WHMIS 2015

# CLEAN AND REPEL

## Glass Cleaner

## Nettoyant à Vitre



Net content/Contenu:

# 500 g (17.6 oz)

### EN CLEAN AND REPEL

**Features:** An effective, non-streaking glass cleaner, which contains a special blend of polymers that create a water-repellent coating. Causes water to bead and slide off glass for improved visibility. Helps prevent sleet, snow, ice, bugs and road spray from sticking to glass, and improves the lifespan of wiper blades. Ammonia-free and completely biodegradable.

**Uses:** Ideal for windshields, windows, and mirrors. Safe for use on glass and acrylic.

**Directions:** Shake container before use. Spray on evenly from a distance of 20 to 30 cm (8 to 12 in). Wipe off with a clean, dry cloth or sponge and polish. Use sparingly. **Caution:** Do not use on hot surfaces or in bright sunlight. Not suitable for polycarbonate glass.

The above instructions are based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

### FR CLEAN AND REPEL

**Caractéristiques:** Un nettoyant pour vitres efficace qui ne laisse pas de traces, et qui contient un mélange spécial de polymères qui créent un revêtement hydrofuge. Provoque l'eau à perler et à glisser sur le verre pour une meilleure visibilité. Aide à prévenir le givre, la neige, la glace, les insectes et les éclaboussures de la route de se coller au verre, et améliore la durée de vie des balais d'essuie-glace. Sans ammoniac et complètement biodégradable.

**Utilisations:** Idéal pour les pare-brise, les fenêtres et les miroirs. Sécuritaire pour une utilisation sur le verre et l'acrylique.

**Mode d'emploi:** Agiter le récipient avant utilisation. Pulvériser uniformément à une distance de 20 à 30 cm (8 à 12 po). Essuyer avec un chiffon propre et sec ou une éponge et polir. Utiliser avec modération.

**Avertissement:** Ne pas utiliser sur des surfaces chaudes ou en plein soleil. Ne convient pas pour le verre en polycarbonate.

Les instructions ci-dessus sont basées sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

**Not for retail sale./Pas pour la vente au détail.**

**Made in Canada./Fabriqué en Canada.**